
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XII/15

z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 20 sierpnia 2015 r.

W obradach sesji wzięło udział 16 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.07

i zakończono o 16.50

Proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu miasta na 2015 rok;

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 
2015 -2023;

c) bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Przyjęcie protokołów z obrad X sesji RM z 8.07.2015 r. i XI sesji RM z 28.07.2015 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad

Obrady XII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali obecnych jest 14 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana Wojciecha Walulika – Burmistrza Miasta, Pana Mirosława Karolczuka –
Zastępcę Burmistrza Miasta, Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad

Pan Tomasz Bukłaho - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad, do którego uwag ani propozycji nie zgłoszono. Pan
poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 15 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności od ostatniej sesji, tj. od 29 lipca 2015 r. do 17 sierpnia 2015 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje i zapytania radnych

Pan Radny Józef Świątkowski poruszył następujące kwestie:

1. Zapytał Pana Burmistrza, czy prawdą jest, że drobni handlarze pamiątkami 
w przyszłym roku na Rynku Zygmunta Augusta nie będą mogli prowadzić działalności.

2. Zapytał, czy mieszkańcy budynków komunalnych będą mogli wykupywać mieszkania po preferencyjnych cenach.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zadała pytanie dotyczące realizacji wniosków Komisji Społeczno – Oświatowej RM, które wypracowano na posiedzeniu w
dniu 7 kwietnia 2015 r. Zapytała, czy została wykonana ekspertyza Żłobka?
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Pan Radny Piotr Piłasiewicz zwrócił uwagę, że plac zabaw przy ul. Rybackiej został wyremontowany dużym nakładem środków finansowych, ale nie został
odpowiednio zabezpieczony, ponieważ nie został ogrodzony i nie jest monitorowany. Plac zabaw ulega dalszej dewastacji, ponieważ nocą zbiera się tam
młodzież, która spożywa alkohol, pozostawia po sobie dużo śmieci i niszczy sprzęt.

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta zgłosił autopoprawkę do załącznika nr 4 projektu uchwały Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 20 sierpnia 2015
roku w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok /zał. nr 2/.

Pan Józef Świątkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu RM poinformował, że Komisja ds. Budżetu RM na posiedzeniu w dniu 19 sierpnia
2015 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r. wraz ze
zgłoszoną autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XII/90/15 została podjęta
jednogłośnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 3/.

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015 – 2023

Pan Józef Świątkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu RM poinformował, że Komisja ds. Budżetu RM na posiedzeniu w dniu 19 sierpnia
2015 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2015 - 2023. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XII/91/15
została podjęta 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 4/.

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego omówiła projekt uchwały 
w ww. sprawie.

Pan Józef Świątkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu RM poinformował, że Komisja ds. Budżetu RM na posiedzeniu w dniu 19 sierpnia
2015 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie bonifikaty od ceny sprzedawanej
nieruchomości. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XII/92/15 została podjęta jednogłośnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 5/.

Ad. pkt 6

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych

Na zapytania Pana Radnego Józefa Świątkowskiego odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na zapytanie dotyczące handlu pamiątkami na Rynku Zygmunta Augusta, zapewnił że w tym roku sytuacja się nie zmieni. Pasaż
podzielono na niewielkie działki, aby kolekcjonerzy, bo to ich sytuacja przede wszystkim dotyczy, mogli nadal handlować. Stwierdził, że kwestia przyszłości tego
miejsca wymaga szerszej analizy. 
W październiku zostanie zorganizowana debata, na której przedstawiona zostanie wizja Burmistrza odnośnie Rynku Zygmunta Augusta, który powinien być
miejscem estetycznym 
i przyjaznym dla mieszkańców i turystów. Pan Burmistrz zapewnił, że żadne decyzje w tej sprawie jeszcze nie zapadły, a temat jest otwarty do dyskusji.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na zapytanie dotyczące możliwości wykupu mieszkań po preferencyjnych warunkach, poinformował że Miasto będzie sprzedawało
nieruchomości /zdaniem Pana Burmistrza po bardzo atrakcyjnych cenach/, z bonifikatami wyższymi niż obowiązywały do tej pory. O wysokości upustów będzie
można mówić pod koniec września lub na początku października. Sprzedaż będzie dokonywana w sposób planowy, systemowy. Idea jest taka, aby
nieruchomości były sprzedawane jako całość. Podkreślił, że zależy mu na tym, aby kamienice przy Rynku Zygmunta Augusta, których właścicielem jest Miasto,
były sprzedawane na wolnym rynku. Miasta nie stać na ich remont, a znajdują się one w bardzo złym stanie. Problem polega na tym, że w kamienicach w
centrum Augustowa mieszkają ludzie i trzeba będzie zapewnić im lokale zastępcze.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska, w imieniu mieszkańców, zwróciła się z prośbą, aby przy wycenie lokali komunalnych brać pod uwagę nakłady, jakie wnieśli
lokatorzy remontując zajmowane przez siebie mieszkania.

Pan Burmistrz zgodził się, że mieszkańcy ponosili nakłady na remonty, zwrócił, jednak uwagę na fakt, że przez wiele lat korzystali z zasobów komunalnych.
Stwierdził, że przy podejmowaniu decyzji w ww. sprawie trzeba będzie znaleźć „złoty środek”, ponieważ uwzględnienie wszystkich roszczeń mieszkańców
spowoduje, że budżet miejski będzie niewystarczający.

Na zapytanie Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na zapytanie dotyczące ekspertyzy Żłobka poinformował, że pracownik Urzędu Miejskiego stwierdził, że mury budynku i substancja
trwała znajdują się w dobrym stanie. Pan Burmistrz potwierdził, że budynek wymaga remontu, zapewnił, że dokładna ekspertyza budynku zostanie
przedstawiona Radnej na piśmie.

Na interpelację Pana Radnego Piotra Piłasiewicza odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą odpowiedniego zabezpieczenia placu zabaw przy ul. Rybackiej zapewnił, że już w przyszłym roku
zostanie on ogrodzony.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poprosił, aby do czasu ogrodzenia placu zabaw zwrócić się 
do Policji z prośbą o częstsze patrolowanie tego miejsca.

Pan Burmistrz zgodził się z sugestią Radnego i zapewnił, że zwróci się w tej sprawie do Komendanta Powiatowego Policji.

Ad. pkt 7

Przyjęcie protokołów z obrad X sesji RM z 8.07.2015 r. i XI sesji RM z 28.07.2015 r.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad X sesji RM z 8.07.2015 r., który został przyjęty
jednogłośnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Następnie poddał pod głosowanie protokół z obrad XI sesji
RM z 28.07.2015 r., który został przyjęty jednogłośnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. W głosowaniu



RM z 28.07.2015 r., który został przyjęty jednogłośnie 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. W głosowaniu
wzięło udział 15 radnych.

Ad. pkt 8

Zapytania i wolne wnioski

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytania mieszkańca odpowiedzi
udzielił Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytania mieszkańca odpowiedzi
udzielił Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.

Pani Krystyna Żelewska – Mirska – artysta plastyk, aranżer przedstawiła swoją osobę. Zaproponowała wymianę kulturalną pomiędzy Augustowem,
Gdańskiem, Gdynią, Sopotem, co wydłużyłoby sezon turystyczny w Augustowie. Poinformowała, że na ręce Pana Burmistrza złożyła ofertę współpracy.
Przedstawiła pomysł założenia w Augustowie szkoły filmowej i stwierdziła, że w związku z tym, ze strony Miasta potrzebna będzie pomoc 
w postaci: udostępnienia lokalu, zorganizowania wymiany artystów, opracowania katalogu augustowskich artystów. Zwróciła uwagę, że Pan Juliusz Batura –
znany i ceniony na świecie artysta, do tej pory nie ma katalogu swoich prac.

Pani Anna Jastrzębska – Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury zapewniła, że jak tylko Pan Juliusz Batura zgłosi się z propozycją wydania albumu to
na pewno wyzwanie zostanie podjęte. Wystawy tego artysty wielokrotnie organizowane były w Augustowie, jak również współorganizowano jego wystawę w
Sopocie.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytania mieszkańców odpowiedzi
udzielili: Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego, Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Pan Radny Artur
Kleczkowski, Pan Radny Wojciech Krzywiński, 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, Pani Radna Małgorzata Grygo.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Państwa Radnych 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z pismem Pana Burmistrza kierowanym do Komisji Rozwoju RM, w którym zwraca się 
z prośbą o rozpatrzenie wniosku mieszkańców ul. Wiklinowej w sprawie przeprowadzenia budowy ww. ulicy /zał. nr 6/ - sprawę przekazano do Komisji Rozwoju
RM;

- z pismem Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej dotyczącym podziału Augustowa na dzielnice /zał. nr 7/ – sprawę przekazano do Komisji Rozwoju RM.

Ad. pkt 9

Zamknięcie obrad

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XII sesję Rady Miejskiej.
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